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Zápis č. 32/17‐20 (233) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 14. ledna 2020, 14:00 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH ‐ E517) 

 
Přítomni:  Diviš, Kalina, Mravec, Němcová, Obruča, Palovčík, Pilátová, Pořízka, Sedláček 

(část),  Szotkowski 
Omluveni:    Flegr, Komendová, Krajčovič, Šimončičová, Šintajová 
Hosté:     Weiter 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Termíny zasedání AS FCH VUT v Brně v 1. a 2. čtvrtletí roku 2020 
3. Různé 
 
AD 1)  
Předseda AS  FCH VUT přivítal přítomné  a  zahájil  zasedání  a nechal hlasovat o navrženém 
programu: 
Hlasování: 

  Pro:     9 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení: Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Jelikož minulé zasedání bylo mimořádné, nebyly schváleny zápisy  č. 231 a 232. Zápisy mají 
všichni členové AS k dispozici a nikdo nemá námitky.  
Hlasování: 

  Pro:     9 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení: Zápisy č. 231 a 232 jsou schváleny. 
 
AD 2) 
Předseda  AS  FCH  navrhuje,  aby  zasedání  probíhala  opět  v úterky,  ve  stejném  čase  po  4 
týdnech. Nikdo nemá námitky  ani  jiný návrh. Navržené  termíny  řádných  zasedání AS  FCH 
jsou: 11. 2., 10. 3., 7. 4. a 2. 6.  ‐ vždy ve 14:00 hodin; zasedání se budou konat v zasedací 
místnosti děkanátu.   

Hlasování: 

  Pro:     9 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  Pro  1.  a  2.  čtvrtletí  roku  2020  byly  pro  konání  zasedání  AS  FCH  schváleny 
následující termíny: 11. 2., 10. 3., 7. 4. a 2. 6. ‐ vždy ve 14:00 hodin.  
Po projednání tohoto bodu přichází dr. Sedláček. 

 
AD 3) 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi a předal slovo děkanovi fakulty. 

Prof. Weiter: 
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 Informoval o dokumentech, které budou v nejbližší době předloženy Akademickému 
senátu k projednání: Jsou to především akreditační materiály DSP Makromolekulární 
chemie a navazujících studijních programů. 

 Od začátku roku nastoupila nová pracovnice na marketing (po odchodu Mgr. Markéty 
Skopalové) ‐ Bc. Lucie Vítámvásová. Nyní pracuje na novém webu, postupně přebere 
další povinnosti.  

 Připomněl již avizovanou diskuzi k rozvoji fakulty ‐ čtvrtek, 16. ledna ve 13:00 hodin. 
Zváni  jsou všichni akademičtí pracovníci; tyto diskuze by měly být prvním  impulzem 
pro tvorbu strategického záměru na následujících 5 let.  

 
Doc. Diviš: 

 Na posledním zasedání AS VUT byl schválen  Jednací  řád AS FCH;  finální verze bude 
členům AS rozeslána ‐ rovněž je třeba vystavit ji na web. 

 Proběhla diskuze  týkající  se prezentace na ustavujícím  zasedání Akademického  fóra 
VUT; již byly zprovozněny webové stránky. 

 Ing. Arch. Bujárek zaslal dopis s nejasným obsahem ‐ stejným jako minule; k dispozici 
u předsedy AS FCH. 

 Nově  se  budou  prostřednictvím  požadavkového  systému  vydávat  chemikálie  ze 
skladu chemikálií a zajišťovat ukládání odpadů. V této souvislosti odpověděl na dotaz, 
kdy bude zprovozněn systém Chemax ‐ předpoklad je, že do začátku semestru.  

 
Ing. Szotkowski:  

 Položil dotaz, jak pokračují práce na odstranění zápachu v budově. Reaguje doc. Diviš: 
Byla zjištěna závada na vzduchotechnice  ‐ odtah nefungoval tak,  jak by měl. Závada 
byla odstraněna, nyní probíhá ověření správného chodu. Doplňuje děkan: Pokud by 
někdo zjistil, že zápach  je opět cítit,  je důležité o této skutečnosti  ihned  informovat 
provozní  oddělení;  ideální  je  zapsat  do  požadavkového  systému,  aby  byla  přesná 
evidence času i místa. 
 

Dr. Pilátová:  

 Tlumočí  požadavek  studentů  na  umístění  pingpongových  stolů  do  atria.  Reaguje 
děkan: Studentům již bylo přislíbeno umístění stolů na ping‐pong do vnitřních prostor 
budovy; členové AS FCH se shodli na tom, že toto řešení se zdá lepší ‐ nebude se tedy 
rozhodnutí měnit. 

 
Další příspěvky do diskuze nebyly. Příští řádné zasedání AS FCH se uskuteční 11. 2. 2020 ve 
14:00 hodin. Následně předseda AS FCH poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 
 
Brno, 15. 1. 2020           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   

..………..…………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


